
 

Svenska Frieserhästföreningen –  

Helen Hilltorn Bogren 

 

Jag var på en resa i Holland någon gång i slutet av nittiotalet, långt bort i fjärran 

såg jag ett par svarta kopiöst vackra hästar som drog en vagn. När jag kom 

närmare såg jag att det var två frieserhästar och jag tänkte med en gång att en sån 

skall jag ha i framtiden.  

Ungefär tio år senare köpte jag min första frieser, ett dräktigt sto som jag 

importerade från Holland. Året därpå hade jag två stycken, Iduna.F och min egen 

uppfödning Helix som föddes en kall januarinatt 2010. 

Helt klart föll jag för frieserhästens 

utstrålning och skönhet. I mina ögon är 

det den vackraste hästrasen som finns. 

Det bästa med rasen tycker jag är att den 

har så många kvalitéer, man kan ha 

glädje av sin häst inom så många 

områden.  

Jag tävlar i sportkörning med mitt sto 

och har kört många bröllop med henne, 

hon rids av såväl mig som av barn och 

personer med funktionsnedsättning. 

Helix är både körd och riden och sedan 

ett år tillbaka rids han av min bror på 

tornerspel.  

Mitt sto Iduna.F är född 2002 och börjar 

bli till åren men jag kommer säkert att 

tävla henne i sportkörning i något år till. 

Helix är inkörd och jag har tänkt starta 

honom i sportkörning framöver vid 

sidan av hans framträdande som 

tornerspelshäst. / Helen Hilltorn Bogren 

– Gotland 

 



 

 



 


